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Tour Code: HIO-4

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

双乐园之游
（长隆海洋王国+长隆野生动物园)

DOUBLE FUN 
(CHIMELONG OCEAN KINGDOM+CHIMELONG SAFARI PARK)

Chimelong Safari Park
番禺动物园

Chimelong Ocean Kingdom
长隆海洋王国 

Hong Kong-Zhuhai-
Macao Bridge

港珠澳大桥 

Hong Kong-Zhuhai-
Macao Bridge

港珠澳大桥 

Chimelong Safari Park
番禺动物园

Chimelong Ocean Kingdom
长隆海洋王国 

Ruin’s of St.Paul’s
大三巴

China

中国



TOURIST ATTRACTIONS:SCHEDULE:

 Chimelong Safari Park- It has over 20,000 rare animals with more than 500 different 
species. These include 10 giant pandas - China's national treasure, 23 koalas from Australia, 
more than 150 white tigers, Orang-utans from Malaysia, Asian elephants from Thailand, 
anteater from Honduras and many other endangered species.

PANYU

 Couple Street  - The most beautiful and beautiful scenery is the pair of tangled lovers on 
the road, holding hands, sweet smile, there are many small islands and big reefs near the 
shore, right The mountain on the shore is a green sea, very beautiful.

 Zhuhai Fisher Girl Statue – is 8.7 meters high and weighs 10 tons. It is made up of 70 
pieces of granhite stone. Statue is wearing a bead, a waist net, a trousers, a palm, and a pair 
of crystal clear pearls with a face with a joy and a shy look, showing the world a bright future 
and offering treasures to humanity. The Zhuhai Fisher Girl Statue is now one of the ten 
scenic spots in Zhuhai and is the iconic sculpture of Zhuhai.

 New Yuan Ming Palace - For the sake of memorializing Old Summer Palace 
(Yuanmingyuan) prosperity, a reproduction of it, named New Yuanming Palace, was built in 
Zhuhai. New Yuanming Palace covers an area of 1.39 square kilometers (343.5 acres). 
Being built and opened to the public in 1997, it reproduces 18 scenic spots of Old Summer 
Palace in the same size. Although the total area is just 1/6 of the original Old Summer 
Palace, the concentrated historical garden attracts millions of visitors every year. This palace 
was praised as the Provincial Patriotism Education Base; and in 2000 it was evaluated as 
the National AAAA Tourist Area.

 Gong Bei Underground Shopping Complex – Has three floors underground and a 
total of 1,800 shops. It is a comprehensive shopping mall that sells clothing, boutiques and 
restaurants.

 Cruise Tour View Hk-Zhuhai-Macao Bridge - Cruise tour 100 minutes from Zhuhai 
Jiuzhou port.  View the Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge Zhuhai Port artificial island, Sail 
twin towers, close range view the magnificent scenery of the bridge and pass through the 
bottom of the bridge, overlook the prosperous city landscape of Macao, watch the “Dolphin” 
tower of the Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge, and overlook the artificial island of the West, 
and watch the Zhuhai Opera House  and Lovers Road.

ZHUHAI

 Ruins of St.Paul - Ruins of St. Paul's in Macau are marvelous sample of the Catholic 
history of this former Portuguese colony.

 A-Ma Temple - is dedicated to the god A-Ma (Mother and Queen of the Sea) whom Macau 
is named after. And consists of Ming dynasty shrines, prayer halls, pavilions and gardens 
creeping up the hillside.

 The Venetian Macao - The Venetian Macao-Resort-Hotel will play a crucial role in 
making Macao one of Asia's most exciting entertainment destinations and preeminent 
convention and exhibition venues. Large enough to hold ninety Boeing 747 jumbo jets, 
nowhere else in Asia will you find such a rare combination of facilities, attractions and 
amenities than at this 3,000 suite flagship property.

MACAO

  Chimelong Safari Park 

      
(Included Ticket - Park Train + Cable Car)

    Zhuhai Downtown Hotel or similar class      x 3 Nights
 Macao Rio Hotel or similar class                   x 1 Night

 Squab Cuisine
 Vliya BBQ Buffet
 Macao Portugese Cuisine
 Feng Cheng Pork Bone Hot Pot

SPECIAL CUISINE :
Hotel 4 Nights :

D2 ZHUHAI
(B/L/-)

  New Yuan Ming Palace

  Chimelong Ocean Kingdom

  Lover’s Road

  Yu Nv Statue

  Yeli Island

  Zhuhai Opera House 

  Gong Bei Undergroun

    Shopping Complex

  Cruise Tour View Hong Kong-

    Zhuhai-Macao Bridge

(Outlook)

D3 ZHUHAI/PANYU/ZHUHAI
(B/-/D)

D1 KUALA LUMPUR a
MACAO/ZHUHAI (MOB/L/D)

D5 MACAOAHONGKONG a
DEPARTURE (B/MOB)

  Ruin’s of St.Paul’s

  Senado Square

  Fortaleza do Monte

  Correios de Macao

  Macao Tower

  The Venetian Macao

   A-Ma Temple 

 (Photo Stop)

D4 ZHUHAI/MACAO (B/L/D)

Fortaleza do Monte
大炮台

Fortaleza do Monte
大炮台

Senado Square
议事厅前地

Senado Square
议事厅前地

Macao Tower
澳门塔

Macao Tower
澳门塔

Macao Tower
澳门塔

Macao Tower
澳门塔

 Macao Local Product Shop  Jewelry Shop     Medicine Shop





 番禺动物园 - 长隆野生动物世界以大规模野生动物放养和自驾观赏为特色，是亚洲最大
的野生动物公园。生活着以“十大世界珍稀动物国宝”为代表的500多种珍稀动物，其中包
括中国的大熊猫。拥有令人惊心动魄的大型白虎表演，滑稽搞笑的大象表演，明“猩”云
集的花果山剧场表演等。动物园内可乘坐小火车深入到亚洲的丛林和草原，体验与兽同
行的刺激与豪情。

番禺

澳门
 大三巴 - 澳门大三巴牌坊是澳门的地标性建筑，也是澳门的象征。大三巴牌坊位于澳门

大巴街附近的小山丘上，是当年圣保罗教堂的遗迹。

 妈阁庙 - 澳门妈阁庙为澳门最著名的名胜古迹之一，初建于明弘治元年 (1488年)，距今
已有五百多年的历史。妈阁庙原称妈祖阁，俗称天后庙，位于澳门的西南方。主要建筑
有大殿、弘仁殿、观音阁等殿堂。

 威尼斯人 - 威尼斯人（度假村）酒店（The Venetian Macao-Resort-Hotel）是由美国拉
斯维加斯金沙集团投资的威尼斯人度假村，这所奉行多元经营理念的度假村设有三千间
豪华客房及大规模的博彩、会展、购物、体育、综艺及休闲设施等，拥有世界一流的设
施，其规模更超越美国拉斯维加斯。

精简行程： 观光景点：
第一天 抵达澳门/珠海

  新圆明新园
  长隆海洋王国

 情侣路
 渔女
 野狸岛
 大贝壳歌剧院 (外观)

 拱北地下购物广场
 船游港珠澳大桥

  番禺动物园 (含门票 - 小火车+缆车）

第三天 珠海/番禺/珠海 （早/-/晚）

 珠海城市中心酒店或同级    x 3晚
 澳门利澳酒店或同级           x 1晚

酒店住宿 4 晚 :

  大三巴
  议事厅前地
  大炮台
  邮政总局
  旅游塔(外观)
  威尼斯人
  妈阁庙

第四天 珠海/澳门
(早/午/晚)

L o r e m 

ipsu
第五天 澳门A香港a吉隆坡 (早/机上用餐）

 乳鸽风味
 维利亚自助餐
 葡国风味
 凤城康城记粥底火锅

风味餐 :

第二天 珠海
（早/午/-）

（机上用餐/午/晚餐）

Zhuhai Fishing Girl
渔女像

Zhuhai Fishing Girl
渔女像

 New Yuan Ming Palace
新圆明园

 New Yuan Ming Palace
新圆明园

Lover’s Road
情侣路

  澳门特产店        潘高寿          珠宝

 渔女像 - 珠海渔女石雕身高8.7米，重量10吨，由70件花岗岩石组合而成。珠海渔女的
形像颈戴项珠、腰系网具、裤脚轻挽、双手高举一颗晶莹璀璨的珍珠、面容带着喜悦而
又含羞的神情，向世界昭示着光明，向人类奉献珍宝。珠海渔女现为珠海十景之一，并
是珠海市标志性的雕塑。

 情侣路 - 情侣路最美最美的风景还是路上双双对对漫步的缠缠绵绵情侣恋人，牵着手，
偎依着脸上荡漾着甜蜜的笑容情侣路下便是苍茫大海，近岸的地方有许多小海岛和大礁
石，对着岸上的大山近看是一片绿色的海洋，十分漂亮。

 新圆明园 - 是中国珠海市石林山下的主题公园，位于九洲大道兰埔。圆明新园按中国著
名的圆明园的部分景物，以一比一的比例建筑而成，现为珠海十景之一。虽然圆明新园
是以清廷皇家园林为题，却不是圆明园的陈列馆。在内容方面，赋予了主题公园的特点
，融合了中国文化、西洋文化、历史、旅游、商业、饮食于一体。

 长隆海洋王国 - 长隆海洋王国位于珠海横琴长隆国际海洋度假区，呈献至大的水族馆，
让您一次过与珍稀的鲸鲨、白鲸、北极熊和其它可爱动物见面！珠海长隆海洋王国更荣
获由主题娱乐协会(TEA) 颁发2014年度的主题公园「杰出成就奖」，是您不可错过的必
游景点！这里有８大主题区，10个珍稀动物展馆，15项动感游乐设施与4个儿童攀爬项
目和欣赏3大剧场表演！您更可欣赏到花车巡游、横琴海汇演等百看不厌的大型户外节
目。

 拱北地下商场 - 购物广场有地下三层，共有商铺1800个，为经营服饰、精品和餐饮的综
合商场。

 船游港珠澳大桥 - 海上看珠海”游船“海上大黄蜂”从九洲港往返，全程达100分钟船
游。依次观赏港珠澳大桥珠澳口岸人工岛、“风帆”双塔，近距离观赏大桥壮美雄姿并
从桥底穿过、远眺澳门繁华城市景观，观赏港珠澳大桥江海直达航道桥“海豚”塔，远
眺西人工岛，观赏珠海歌剧院“日月贝”、情侣路、海上明珠“九洲岛”。

珠海




